

March 16, 2017

NOTICE OF MEETING

STANDING COMMITTEE ON ESTIMATES AND FISCAL POLICY

The Standing Committee on Estimates and Fiscal Policy will meet in the Chamber of the Legislative Assembly on the following date:

- Friday, March 17, 2017, following the adjournment of the House, until 2 p.m.

By order of the Chair.

AGENDA (Order subject to change)

- Main Estimates 2017-2018: Intergovernmental Affairs
- Main Estimates 2017-2018: Northern and Miramichi Economic Development and Innovation Fund
- Main Estimates and Supplement to Capital Estimates 2017-2018: Department of Social Development

Shayne Davies,
Clerk Assistant and Clerk of Committees

The members of the Committee are: Mr. Bernard LeBlanc, Mr. Bourque, Mr. Albert, Mr. Bertrand LeBlanc, Ms. LeBlanc, Mr. Roussel, Mr. Chiasson, Mr. Fitch, Mr. B. Macdonald, Ms. Shephard, and Mr. Steeves.

le 16 mars 2017

AVIS DE RÉUNION

COMITÉ PERMANENT DES PRÉVISIONS ET DE LA POLITIQUE BUDGÉTAIRES

Le Comité permanent des prévisions et de la politique budgétaires se réunira à la Chambre de l'Assemblée législative à la date suivante :

- le vendredi 17 mars 2017, après l'ajournement de la Chambre, jusqu'à 14 h.

Par ordre du président.

ORDRE DU JOUR (L'ordre peut changer)

- prévisions budgétaires 2017-2018 : Affaires intergouvernementales
- prévisions budgétaires 2017-2018 : Fonds de développement économique et d'innovation pour le Nord et Miramichi
- prévisions budgétaires et supplément au budget de capital 2017-2018 : ministère du Développement social

Shayne Davies,
greffier adjoint de la Chambre et greffier principal aux comités

Les membres du comité sont les suivants : M. Bernard LeBlanc, M. Bourque, M. Albert, M. Bertrand LeBlanc, M^{me} LeBlanc, M. Roussel, M. Chiasson, M. Fitch, M. B. Macdonald, M^{me} Shephard et M. Steeves.